
Sidan 1

Protokoll från Westerviks Motorbåtssällskaps årsmöte 2010-11-16 

§ 1 Årsmötets öppnande
• Ordförande Tommy Derbert öppnar det 83:e årsmötet och hälsade alla 

välkomna.
Det hade kommit ett 40 tal medlemmar till årsmötet.

§ 2 Fastställande av dagordning
• Dagordning föredrogs och godkändes efter omflyttning av § 22 som byter plats 

med § 23)

§ 3 Val av årsmötets ordförande
• Christer Pettersson valdes till mötes ordförande.

§ 4 Val av sekreterare
• Lars Björling valdes till sekreterare.

§ 5 Val av två justerare tillika rösträknare
• Yvonne Andersson och Lars Hilding valdes till justerare och rösträknare.

§ 6 Verksamhetsberättelse
• Lars Björling läste verksamhetsberättelsen som godkändes.

§ 7 Ekonomisk berättelse
• Lars Holmström redogjorde för kubbens finanser och detta godkändes.

Tom Tengver frågade om kostnader för bilresor och förbrukningsmaterial.

§ 8 Revisionsberättelse
• Håkan Tingberg läste revisionsberättelsen som godkändes.

§ 9 Ansvarsfrihet för styrelsen
• Mötet gav enhälligt styrelsen full ansvarsfrihet.

§ 11 Val av kassör för två år
• Lars Holmström omvaldes för två år.
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§ 12 Val av tre styrelse ledamöter för två år
• Håkan Derbert omvaldes för två år.

Lars Björling omvaldes för två år.
Lars Roger Schön omvaldes för två år.

§ 13 Val av en styrelse suppleant för två år 
• Åke Andersson omvaldes för två år.

§ 14 Val av en revisor för två år 
• Håkan Tingberg omvaldes för två år.

§ 15 Val av slipbas för båthus för två år
• Lars Holmström omvaldes för två år.

§ 16 Val av slipbas för utomhus för två år 
• Kenneth Oskarsson omvaldes för två år.

§ 17 Val av två till festkommit´e för två år 
• Gunilla Hilding omvaldes för två år.

Monica Pettersson omvaldes för två år

§ 18 Val av tillsyningsman Skjutarholmen för två år 
• Lars Hilding omvaldes för två år.

§ 19 Val av valberedningskommit´e för ett år
• Hans Forsgren och Christer Pettersson omvaldes för ett år.

§ 20 Skrivelser
• Inga skrivelser har inkommit.

§ 21 Rapporter
• Ordförande Tommy Derbert rapporterade samt skickade runt ritningar som fick 

studeras på en framtida utbyggnad av Klubbstugan vid tre bröder sund. Mötet 
röstade Ja för att styrelsen jobbar vidare med en förprojektering.

§ 22 Motioner
• Tom Tengver hade lämnat in 2 stycken motioner, se bifogade bilagor.

Mötet rösade med ett enhälligt ”Ja” för att fortsätta ta upp båtarna under samma 
höstveckor som vanligt.
Pärm finns i klubbstugan med samtliga kölistor. Kölistor finns både för 
uppställning av båtar utomhus och inomhus samt även för våra bryggor 
Båthuslistan revideras en gång per år (1:a januari). Bryggplatser revideras en 
gång per år (1:a juni). Datum ska i fortsättningen finnas på listorna.
Kölistorna kommer att läggas ut på ”hemsidan”.



Sidan 3

§ 23 Övriga frågor
• Tommy svarade på frågan om flytbryggona för jollar. Bryggorna kommer att 

läggas i sjön och arbetet är klart till våren.
• Elkostnaden har stigit. Styrelsen undersöker orsaken. Båthusbelysningen kan 

kanske delas upp i 4 belysningsområden, optimering med auto avstängning 
mm.

• Några medlemmar saknar nycklar och därmed tillgång till högtryckstvättar och 
våtdammsugare. Tommy Derbert ska ta fram en godtagbar lösning.

• Alla båtplatser är uthyrda detta gäller även hela C-bryggan.
• Eva Ohlsén fick i uppdrag att undersöka vad ett utomhus bordtennis bord till 

Skjutarholmen skulle kosta.
• Värderingen av Tre Bröders området uppgår till cirka 6 – 7 miljoner kronor, vi 

äger marken och arrenderar vattnet.
• Angående diverse ”båtvrak” på området har sommarhyran höjts till 500:- kronor 

och max tiden för uppläggning är 5 år.
• På frågan om bommarnas utformning på Skjutarholmen: Svarade Tommy att 

målsättningen är att förbättra och underlätta för alla att kunna göra en enklare 
och lättare förtöjning.

§ 24 (Avtackning) Blommor.
• Tack påse överlämnades till Christer Pettersson.

§ 25 Avslutning
• Ordförande Tommy Derbert tackade för visat intresse och avslutade mötet.

Ordförande Christer Pettersson Sekreterare Lars Björling

Justerare Yvonne Andersson Justerare Lars Hilding


